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PROTOKÓŁ 

XXV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 08 września 2009 r. 

 

 

Posiedzenie XXV Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkową uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w przedszkolach 

publicznych dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki za świadczenia 

zapewniające nauczanie i wychowanie dziecka ponad podstawy programowe.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  
5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 

2010.  
6. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr II/15/02 Rady Gminy Sadlinki z dnia 12 

grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.  

7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolach 
publicznych dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki za świadczenia 
zapewniające nauczanie i wychowanie dziecka ponad podstawy programowe.  

8. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 
 

Ad. 2. 

 B. Krzemień – radny – na ostatniej sesji był Pan Tynda z powiatu. Radni wysunęli 

wnioski w sprawie utwardzenia poboczy na drodze do Rusinowa. Zamiast te pobocza 

wysypać tłuczniem czy kamieniem to zasiali trawę. Takie utwardzenie nic nam nie da.  Drugą 

sprawą jaką chciałem zgłosić są dwie duże wyrwy na drodze w Glinkach w stronę Pana 

Pabiana.  

P. Żyła – radny – na ostatniej sesji mówiliśmy także o wycięciu krzaków przy drodze 

powiatowej. Oczywiście zostało wycięte wszystko oprócz zakrzaczenia, które miało być 

usunięte w pierwszej kolejności.  
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W. Wiśniewski – radny – składaliśmy wniosek o remont świetlicy. Wiemy, że remont 

się odbędzie. Na terenie Sadlinek na osiedlu Piaski udało się zrobić drogę zamiast z płyt 

typu Jumba na asfalt. Aktualnie jest robiona ulica Spółdzielcza. Należałoby się zastanowić 

nad położeniem drogi z płyt od kanału, czyli drogi do byłych pól PGR-owskich w Białkach. 

Był taki zamysł aby to wykonać w porozumieniu z Wójtem Gminy Kwidzyn.  

 M. Grzyb – radny – gdzie jest wywożona szlaka z dróg na których ma być położony 

asfalt. Można by ewentualnie użyć tego materiału na remont właśnie takich dróg, o których 

wspominał radny Wiśniewski. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – mam prośbę do sołtysa i radnego z Nebrowa 

Małego aby przenieść to składowisko odpadów w inne mniej reprezentacyjne miejsce, a nie 

jak jest teraz aktualnie w centralnym miejscu wsi.   

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 4. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXV/235/2009 z dnia  

8 września 2009 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 5. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - poprosił Panią Wójt o jej omówienie uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w roku 2010.   

E. Krajewska – Wójt - od dłuższego czasu toczyły się rozmowy pomiędzy wójtami  

z terenu powiatu a starostą kwidzyńskim na temat realizacja zadania pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa na drogach powiatowych poprzez budowę zatok autobusowych, montaż 

barier energochłonnych i luster” w ramach „Narodowego programu przebudowy dróg 

lokalnych 2009 – 2011”. W wyniku rozmów ustalono, że na terenie naszej gminy będą 

realizowane następujące inwestycje: 

 zatoczka koło Pana Filara, 

 zatoczka koło Pana Lipskiego, 

 zatoczka w Wiślinach koło świetlicy, 

 zatoczka koło Pana Gaździaka, 

 zatoczka koło Pana Bendyka w Olszanicy, 

 zatoczka koła pana Chałaby w Olszanicy, 
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 zatoczka w Nebrowie Wielkim koło cmentarza, która tak naprawdę będzie 

parkingiem.  

Oczywiście wyżej wymienione zatoczki będą bez wiat.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XXV/236/2009 z dnia  

8 września 2009 r. w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu w 

roku 2010 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XXV/237/2009 z dnia 8 

września 2009 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/15/02 Rady Gminy Sadlinki z dnia 12 

grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 7.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXV/238/2009 z dnia 8 

września 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolach 

publicznych dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki za świadczenia 

zapewniające nauczanie i wychowanie dziecka ponad podstawy programowe.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 8.  

Za przyjęciem protokółu obrad z XXIV Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 9.  

 E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o inwestycje powiatu w zakresie remontu dróg 

powiatowych na terenie gminy to mam propozycje aby zaprosić na następną sesję Pana 

Tyndę i zadać mu pytanie w tych kwestiach. Natomiast jeśli chodzi o wyrwy na drodze to 

trzeba naprawić je bardzo szybko. 
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Natomiast jeżeli chodzi o drogę w Białkach, trzeba sobie zadać pytanie czy to jest 

droga strategiczna, jeżeli korzysta z niej tylko kilku rolników. Myślę że koszt naprawy tej 

drogi byłby znaczny.  

Jeżeli chodzi o 500 tyś zł na wieś to były tylko propozycje nie chcę do tego wracać. 

Aktualnie robimy to własnym wysiłkiem.  

Droga w Olszanicy jest w fatalnym stanie. 

Następną sprawą jest sprawa oświetlenia. Osobiście jestem zwolenniczką stawiania 

oświetlenia w ciągu głównych szlaków komunikacyjnych.  

Natomiast jeżeli chodzi o wysypisko to w miesiącu październiku będzie nam je 

zalesiać Pan Kędziora.  

 

Ad. 10.  

 E. Krajewska – Wójt – mam propozycję aby na przyszłą sesję zaprosić Panie  

z Pomorskiego Ośrodka Rehabilitacyjno – Edukacyjno – Wychowawczego w Okrągłej Łące.  

Chciałabym z Państwa radnymi także udać się do tego Ośrodka ale po godzinach zajęć, 

abyście zobaczyli jak funkcjonuje taki ośrodek.  

 I. Koralewska – radna – Pani Wójt jak wygląda sprawa progów zwalniających na 

ulicy Tartacznej, bo w protokole jest zapisane, że będą one montowane.  

 E. Krajewska – Wójt – tak taką decyzję podjęłam.  

 Z. Krajewski – radny – dlaczego powierzono zalesienie wysypiska śmieci Panu 

Kędziorze a nie Lasom Państwowym. Przecież i tak ten teren przejdzie najprawdopodobniej 

pod lasy.  

 E. Krajewska – Wójt – prace związane z zalesianiem wysypiska zostały zlecone 

Panu Kędziorze przez pracownika Urzędu Gminy Pana Krzemienia.  

 Z. Krajewski – radny – Lasy Państwowe ustaliły by skład gatunkowy jaki jest 

odpowiedni na te siedlisko.  

W. Wiśniewski – radny – doszły do nas informacje, że teren Gminy Sadlinki nie 

został objęty stanem klęski żywiołowej. Co się dzieje w tym temacie na terenie Gminy 

Kwidzyn? Kto jest odpowiedzialny za taki stan rzeczy.  

E. Krajewska – Wójt – wiem tyle samo co Pan radny. Wojewoda ogłasza stan klęski 

żywiołowej. Natomiast nie wiem co się dzieje na terenie Gminy Kwidzyn, musimy patrzeć na 

siebie. Obszarem, które został zalany w największym stopniu jest Bronisławowo. Natomiast 

czyja to jest wina? Po prostu braku pieniędzy.  

Następnym pytaniem jest to kto wydał pozwolenie wodno – prawne miastu Kwidzyn, 

że cała woda z miasta kierowana jest do Liwy. Ta woda zalewa nas i Gminę Kwidzyn. 

Następnym pytaniem jest to co się lepiej opłaca: inwestować na tych terenach w melioracje i 

odwodnienie czy pozostawić jako tereny zalewowe. Ja zadałam pytanie Staroście co będzie 
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w tej sprawie dalej? Podobna sytuacja jest z wałami, gdzie obiecano remont wału w 

Grabowie i nic w tej sprawie do tej pory się nie dzieje.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – kogo zapraszamy jeszcze na następną sesję? 

E. Krajewska – Wójt – proponuję zaprosić nowego Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej Pana mł. brg. Sławomira Bogiela. 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXV Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

 
 
Protokołował  
S. Rogala 
 

 

 


